
 
 

Protokół posiedzenia Komisji Finansów, Obszarów Wiejskich  
i Strategii Rozwoju Powiatu 

 
Nr 13/2024 w dniu 09 grudnia  2024 roku 

 
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16,15 zakończono o godz. 17,30 
 

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Zbyszko Sygierycz 
Przewodniczący Komisji 

obecny 

 2. 
  

Łucja Wicher                              
Wiceprzewodnicząca 

obecna 

 3. 
  

Barbara Zegartowska  
Sekretarz       

                                       

obecna 

4. 
 

Natalia Pałczyńska     nieobecna 

5. Krzysztof Konowalski                                            
 

obecny 

6. Jerzy Springer  
 

obecny 

      7. Anna Twardowska      
 

                         obecna 

     8. Izabela Dembska                          obecna 

      9. Grzegorz Bałdyga                          obecny 

 
 

Nieobecni członkowie Komisji: 
1. Natalia Pałczyńska 
 

 
 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Ewa Szczepaniak – Skarbnik Starostwa  
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1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
1.1. Analiza projektu budżetu na 2025 rok oraz zapoznanie się z opiniami o tym 
projekcie Komisji Stałych Rady Powiatu i opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Poznaniu również w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Wągrowieckiego na lata 2025-2040.  
1.2. Podsumowanie pracy Komisji Finansów, Obszarów Wiejskich i Strategii 
Rozwoju Powiatu, obecnej kadencji w 2024 roku. 
  
Porządek posiedzenia poddano pod głosowanie – przyjęty został jednogłośnie. 
 
Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji – zaakceptowany 
jednogłośnie 

 

2.  OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

   
 brak 

 

3.SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI.  
Posiedzenie komisji rozpoczął przewodniczący Zbyszko Sygierycz witając wszystkich 
i po dopełnieniu formalności z pkt. 1 poprosił Panią Ewę Szczepaniak o  przedłożenie 
opinii w sprawie projektu uchwały budżetowej na 2025r. i Wieloletniej Prognozy 
Finansowej  Pow. Wągrowieckiego  na lata 2025-2040 Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 05.12.2024r. ( Zał. Nr 1 i 2). Wszystkie uwagi i 
zastrzeżenia zawarte w tych opiniach zostały wyjaśnione przez Panią Skarbnik. Radna 
Twardowska dopytywała się o procedurę lokat i otrzymała wyjaśnienie. Niepokoił ją 
również planowany zakup samochodu osobowego dla Starostwa a brak możliwości 
zakupu nowego ciągnika dla Pow. Zarządu Dróg. Wyjaśnił W-ce Starosta, że obecny 
samochód służbowy jest bardzo zużyty i zagraża bezpiecznemu przemieszczaniu się 
nim a koszty zakupu  samochodu są dużo niższe od kosztu zakupu ciągnika. Radna 
Zegartowska dopytywała o subwencje oświatową czy jest przeznaczona na wszystkie 
koszty oświatowe czy wyłącznie na realizacje programu nauczania – otrzymała 
odpowiedz, że przyznawana jest w swym założeniu prawnym na  wszystkie wydatki 
związane z nauczaniem i utrzymaniem szkół. Radna zapytała również czy w związku 
z tym, że jest coraz mniej uczniów ( od ilości których uzależniona jest min. wysokość 
subwencji) starostwo posiada jakikolwiek plan naprawczy aby przeciwdziałać 
powiększającym się, z każdym nowym rokiem budżetowym, deficytem finansowym w 
oświacie. Wice Starosta odpowiedział, że Zarząd pracuje nad tym. Radna 
Zegartowska spytała również Panią Skarbnik o Wieloletnią Prognozę Finansową 
Powiatu Wągrowieckiego i otrzymała odpowiedz, że jest obowiązek sporządzenia 
takiej prognozy na okres trzech lat, chyba że okres zobowiązań finansowych się 
wydłuża to wówczas sporządza się taką prognozę na dłuższy okres. Przewodniczący 
Komisji podziękował Pani Skarbnik a następnie przedstawił pisemne opinie 
pozostałych Komisji Stałych Rady Powiatu o projekcie budżetu na 2025r. tj.: 
- Komisja Bezpieczeństwa i Komunikacji ( zał. Nr 3) opinia pozytywna 

 głosów: za – 5 ,wstrzymujących się –2 
- Komisja Zdrowia, Polityki Społecznej i Rynku Pracy (zał. Nr 4 ) opinia pozytywna 
       głosów za-   6, wstrzymujących się  -2 



     - 3 – 
Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki (zał. Nr 5) – opinia pozytywna, 
jednogłośnie „ za”. 
Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem budżetu na 2025r, 
Komisja Finansów, Obszarów Wiejskich i Strategii Rozwoju (zał. Nr 6) 

głosów za – 4, wstrzymujące się – 4 
co oznacza opinię pozytywną. 
Następnie Przewodniczący Komisji przedłożył do akceptacji coroczne podsumowanie 
pracy Komisji Finansów, Obszarów Wiejskich i Strategii Rozwoju Powiatu obecnej 
kadencji 2024 roku (zał. Nr 7) – zostało zaakceptowane jednogłośnie.  
       

4.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
4.1   Zapytania   - brak 
4.2   Opinie         - brak  
4.3   Stanowiska - brak 
4.4  Wnioski      - brak 
 
Przewodniczący Komisji zaprosił wszystkich na zaplanowane następne 
posiedzenie na dzień 16.12.2024r. 
Na tym posiedzenie zakończono. 

 
 
 

     Protokołowała :                                                   Przewodniczący  Komisji    
 

___________________________        ______________________ 
         /Barbara Zegartowska /                                    / Zbyszko Sygierycz/ 

 


